
 
Referat fra årsmøte 11.3.2023 kl 1600 
Solvik båthavn, Bærum 

Møtet startet 1620, møteleder Trond Svendsen, referent Håvard Nordbø 

1. Godkjenning	av	innkalling		
• Det	ble	spurt	om	det	er	innsigelser,	styret	foreslo	at	innkallingen	godkjennes	
• Innkallingen	godkjent	uten	kommentarer	

2. Valg	av	møteleder	og	referent		
• Styret	foreslo	at	styret	v	avtroppende	styreleder	fører	referatet	
• Nordbø	fører	referat	

3. Styrets	årsberetning	2022	(vedlegg	1)		
• AG rsberetningen	ble	lagt	frem.	Styret	foreslo	at	årsberetningen	godkjennes	
• Godkjent	uten	kommentarer	

4. Regnskap	2022,	budsjett	og	kontingent	2023	(vedlegg	2)		
• Regnskap	og	budsjett	ble	lagt	frem,	styret	foreslo	at	regnskapet	for	2022	og	

budsjettet	for	2023	godkjennes.	Styret	foreslo	at	kontingenten	på	200,-	
videreføres	i	2023	

• Godkjent	uten	kommentarer	
5. Valg	(vedlegg	3)		

• Styret	foreslo	at	man	for	neste	periode	reduserer	styret	fra	fem	til	tre	
medlemmer,	og	redegjorde	for	detaljene	i	vedlegget	inkludert	kandidatene.	Det	
ble	spurt	om	det	var	benkeforslag	til	andre	kandidater,	det	var	det	ikke.	

• Nytt	styre	valgt	med	akklamasjon:	styreleder	Erlend	Lund-Larsen,	styremedlem	
Trond	Svendsen,	styremedlem	Ivo	Stornaiuolo	

6. Informasjon	om	Scanmartreff,	tentativ	dato	
• Grunnet	omorganisering	av	styret	vil	det	nye	styret	komme	med	informasjon	når	

det	har	konstituert	seg		
• Godkjent	uten	kommentarer	

7. Innkomne	saker		
• Det	foreligger	ingen	innkomne	saker	ved	utsendelsestidspuktet	
• Ingen	saker	fremmet	ved	møtetidspunkt	

Møtet	ferdig	1631	



Vedlegg 1 

 

Styrets	beretning	 
Styret har i perioden 2022-2023 beståC av:  

Erlend Lund-Larsen, styremedlem Erik Hoffmann, økonomiansvarlig, KjeLl Fillip Olsen, 
Webansvarlig, Trond Svensen, Scanneransvarlig, Håvard Nordbø, styreleder  

Det har vært avholdt 6 styremøter i 2022.  
• 25 januar 2022 (elektronisk) 
• 25 mars 2022 (elektronisk, i forbindelse med årsmøtet)  
• 8 juni 2022 (elektronisk) 
• 14 august 2022 (fysisk) 
• 18 september 2022 (fysisk) 
• 22 november 2022(fysisk) 

Antall betalende medlemmer var 22 stk. i 2022.  

Årets Scanmartreff ble avholdt 19-21 august med 4 båter og, eCer forholdene, god 
deltagelse. Styret tror at august er i Ldligste laget og planlegger med senere Ldspunkt 
i 2023. Mere detaljer kommer i mars/april  

Vi lovet i forrige årsberetning å videreføre kursakLviteten. DeCe ble u]ordrende med 
sykdomsfrafall på instruktørsiden, men vi kommer Llbake Ll hvordan vi i praksis har 
tenkt å gjennomføre medlemmskurs.   

Økonomien er under kontroll, men styret vil gjennomføre innsparinger på neC- og 
møteutgi_er i neste periode for å komme helt i balanse. 

På vegne av styret:  

Håvard Nordbø, styreleder 

Vedlegg 2 



 



HjemmesideutgiCen i regnskap 2022 er for både 2021 og 2022 derfor såvidt høy pris. 
Styret vil finne billigere alternaGver fremover, både for hjemmeside og årsmøte 

Kon$ngent for 2023 200,-

Årsregnskap 2022, Budsje8 2023, Scanmarklubben
 Budsje8 2022 Regnskap 2022 Budsje8 2023

Inntekter:

KonLngent 6000 4 800,00 6000

Flaggsalg 300 300,00 300

Renter 4 0,00 0

Sum Inntekter 6304 5 100,00 6300

UtgiCer:

Årsmøte 2500 0,00 5000

Diverse/Porto 500 333,50 500

Bankgebyr 0 0,00 0

Hjemmeside* 2500 4 639,02 2300

Scanmartreff 2000 3 000,00 3000

Sum Utgi_er 7500 7 972,52 10800

     

DriCresultat -1 196,00 -2 872,52  -4 500,00

 

Inngående balanse 2022 17629,09

Dri_resultat 2022 -2 872,52

Utgående balanse 2022 14 956,57



Vedlegg 3 

 

Valg: 

Det er ved utsendelsesLdspunktet ikke innkommet eksterne forslag om andre kandidater Ll 
styret.  

Erik Hoffmann, KjeLl Bredal-Olsen og Håvard Nordbø trer ut av styret. Erlend Lund-Larsen og 
Trond Svendsen er villig Ll å fortseCe. Styret har spurt Ivo Stornaiuolo om han er villig Ll å tre 
inn i styret, det er han. 

Styret foreslår derfor at Erlend Lund-Larsen velges Ll styreleder, og Trond Svendsen og Ivo 
Stornaiuolo velges som styremedlemmer. 

Styret ønsker medlemmer fra andre deler av landet, og håper noen melder sin interesse før 
valget.  


	Hjemmesideutgiften i regnskap 2022 er for både 2021 og 2022 derfor såvidt høy pris. Styret vil finne billigere alternativer fremover, både for hjemmeside og årsmøte

